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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR GRBCI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

 
  KLASA:  024-05/23-01/23 
  URBROJ:  2170-1-03-00-23-18 
  Rijeka,  08. 11. 2023. 

 
 

ZAPISNIK 
SA 7. SJEDNICE VMO GRBCI  

 
7. sjednica VMO Grbci održana je 08.11.2023. godine (srijeda) s početkom u 19:00 sati u 

prostorijama MO Grbci, Dražička 4. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Katarina Matak Radoš, predsjednica VMO 

 Ivana Crnković, zamjenica predsjednice VMO  

 Vladimir Vuković, član VMO 

 Damir Mršić, član VMO 

 Zdenka Rački, članica VMO 

 Goran Miličić, referent za mjesnu samoupravu 
 

 
Ostali nazočni: 

 Vlado Sušanj 
 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 - 
 
 
Usvajanje Zapisnika sa 6. sjednice VMO Grbci održane 28.09.2023. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Grbci, gđa. Katarina Matak Radoš i predložila slijedeći 

 
 

DNEVNI RED 
 
1. Razmatranje prometnog pitanja Dražičke ulice 
2. Informacije sa sastanka s Upravnim odjelom za komunalni sustav i promet i KD Čistoća – 

Implementacija individualnog sustava gospodarenja otpadom na području MO Grbci 
3. Izvještaj o realiziranoj programskoj aktivnosti Ekološka akcija 
4. Početak priprema za realizaciju programske aktivnosti Doček Svetog Nikole 
5. Razmatranje obrađenih prijedloga komunalnih prioriteta (malih komunalnih akcija) MO Grbci 

za 2024. godinu 
6. Tekuća prometna i komunalna problematika 
7. Razno 

 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
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AD 1 
 
Predsjednica VMO Grbci, gđa. Matak Radoš otvorila je sjednicu, pozdravila sve prisutne i riječ dala g. 
Sušnju. G. Sušanj ukratko je izložio temu i planove izgradnje novih zgrada i prateće infrastrukture u 
Dražičkoj ulici, istočno od k.br. 5, preko puta nogometnog igrališta i postojećeg gradskog parkirališta.  
Prema dostupnim informacijama važeći DPU centra Gornji Zamet bi se trebao ugasiti te je g. Sušanj 
informirao vijećnike kako prilikom izgradnje novih zgrada postoji projekt koji uključuje garažni prostor 
i vizija da se maksimalno sačuvaju zelene površine. U kontekstu teme postavlja se pitanje dodatnog 
(novog) prometnog opterećenja Dražičke ulice. G. Sušanj vijećnicima je ukratko izložio informacije na 
temu te je nakon kraće komunikacije i rasprave donesen sljedeći:    
 
Zaključak: Vijećnici su jednoglasni da u dogovoru s g. Sušnjom dogovori termin sastanka u 
Upravnom odjelu za urbanizam, prostorno uređenje i graditeljstvo radi detaljnijeg objašnjenja 
cjelokupne situacije te radi zaprimanja dodatnih i relevantnih informacija. 
 
AD 2 
 
Gđa. Crnković i tajnik MO upoznali su vijećnike s informacijama sa sastanka s nadležnima, Upravnim 
odjelom za komunalni sustav i promet i KD Čistoća koji je održan danas, 08.11. na temu početka 
implementacije individualnog sustava gospodarenja otpadom koji bi na području MO Grbci trebao 
započeti u veljači 2024. godine. KD Čistoća kreće s informiranjem građana o novom načinu 
prikupljanja otpada a u prostorijama MO Grbci u dogovorenim bi se terminima organizirala podjela 
ključeva za zajedničke spremnike (stambene zgrade) krajem studenog/početkom prosinca. Planirani 
nadzemni spremnici će do početka veljače biti postavljeni na unaprijed utvrđenim lokacijama a s 
trenutnih pozicija uklonit će se postojeći (sadašnji) spremnici za komunalni otpad. Pražnjenje 
individualnih spremnika (kućanstva) bilo bi jednom tjedno sukladno hodogramu i planu koji će KD 
Čistoća dostaviti svakom pojedinom korisniku. Ideja je da se u veljači 2024. na ovu temu organizira i 
javna tribina za Grbce i Gornji Zamet u OŠ Srdoči kako bi se zaprimile povratne informacije od strane 
građana i njihovo mišljenje. Gđa. Matak Radoš nadovezala se na ovu temu te iznijela prijedlog kako 
bi nakon uvođenja ovog novog sustava prikupljanja otpada bilo dobro razmotriti mogućnosti – 
iskoristivost novih slobodnih površina (na kojima se trenutno nalaze spremnici za komunalni otpad) te 
ukoliko bude moguće prenamijeniti (novo)slobodne javne površine (primjerice za nova parkirna 
mjesta). 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije i složili se s iznesenim 
prijedlogom. 
 
AD 3 
 
Vijećnici su se ukratko osvrnuli na uspješno realiziranu programsku aktivnost Ekološka akcija koja je 
održana u subotu, 30. rujna. Akcijom su se uz veliku pomoć volontera i stručnu podršku KD Čistoća 
očistile zelene površine u Dražičkoj ulici te sportski tereni, kao i dječji park. Za sve sudionike akcije bio 
je osiguran topli obrok kao i radne rukavice. 
 
Zaključak: Vijećnici su jednoglasno usvojili Izvještaj uspješno realizirane programske 
aktivnosti Ekološka akcija. U narednom periodu Vijeće planira organizirati i jednu „manju“ 
akciju radi problematike – uklanjanja glomaznog otpada na kraju Dražičke ulice i čišćenja 
spremišta ispod stepenica na ulazu u zgradu MO. 
 
AD 4 
  
Vijećnici su se kratko osvrnuli na početak priprema za realizaciju programske aktivnosti Doček Svetog 
Nikole. Predložen je termin – datum priredbe – nedjelja, 03.12. s početkom u 13 sati. Program i 
priredba organizirala bi se kao i ranijih godina, za djecu predškolske dobi s područja MO Grbci a 
organizacijski detalji bi se zajednički dogovorili u hodu – do sljedeće sjednice VMO Grbci u drugoj 
polovici studenog. 
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Zaključak: Vijećnici su dogovorili okvirni plan priprema i realizacije programske aktivnosti 
Doček Svetog Nikole. 
 
AD 5 
 
Vijećnici su razmotrili zaprimljenu obradu prijedloga stavki komunalnih prioriteta – malih komunalnih 
akcija MO Grbci za 2024. Nakon kraće rasprave po temi donesen je sljedeći: 
 
Zaključak: Vijeće MO Grbci od nadležnih, TD Energo zatražit će dodatnu obradu i financijsku 
procjenu proširenja (javne) rasvjete na platou u Dražičkoj ulici (izad benzinske pumpe) – na 
poziciji budećeg planiranog boćališta s 4 staze. Na ovu temu održan je i kratki terenski sastanak 
s g. Jerkićem iz TD Energo. Na sljedećoj sjednici Vijeće će sačiniti konačni plan i usvojiti stavke 
komunalnih prioriteta – malih komunalnih akcija MO Grbci za 2024. godinu.  
 
AD 6 
 
6.1. Gđa. Matak Radoš i gđa. Crnković informirale su vijećnike kako je s predsjednicima/zamjenicima 
VMO Srdoči, Zamet i Gornji Zamet dogovoren termin sastanka na temu problematike zapadnog dijela 
grada. Sastanak je dogovoren za četvrtak, 09.11. te je zamišljen kao početak bolje i češće 
komunikacije te suradnje susjednih mjesnih odbora na ovu zajedničku temu. Informacije i zaključci sa 
sastanka izložit će se na narednoj sjednici. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije.  
 
6.2. Gđa. Matak Radoš s vijećnicima se ukratko osvrnula na zaprimljene informacije – Idejni projekt 
za građenje spoja Dražičke ulice s Ulicom Tina Ujevića od strane Upravnog odjela za komunalni sustav 
i promet. Ova tema bit će sastavni dio sutrašnjeg sastanka s predsjednicima/zamjenicima VMO Srdoči, 
Zamet i Gornji Zamet a Vijeće MO Grbci u narednoj komunikaciji nastavlja oštro protivljenje ovom 
spoju. Na ovu temu očekuje se i sastanak s nadležnima iz Upravnog odjela za komunalni sustav i 
promet. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije i složili se s gđom. Matak Radoš. 
 
6.3. U sklopu tekuće i aktualne prometne problematike gđa. Matak Radoš i tajnik MO informirali su 
vijećnike o zaprimljenom e-mailu/dopisu od strane 1. Policijske postaje Rijeka na temu “divljanja 
motorima” u Primorskoj ulici. Policijski službenici upućeni su postupati po navednoj problematici a 
također, s obzirom na prirodu problema navedena tema proslijeđena je i Postaji prometne policije 
Rijeka.    
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije.  
  
6.4. Gđa. Matak Radoš informirala je vijećnike kako su od strane nadležnih, KD VIK Rijeka zaprimljene 
povratne informacije po upitu MO Grbci na temu uočenih plavih oznaka na kraju Dražičke ulice u blizini 
k.br. 29 i 42 koje se nastavljaju prema šumi i rekreativnoj-fitness zoni. Zaprimljen je odgovor kako je 
u tijeku označavanje postojećih instalacija u sklopu EU projekta “Poboljšanje vodno-komunalne 
infrastukture na području anglomeracije Rijeka”, grupe radova D “Izgradnja sustava odvodnje – 
Proširenje Kastav”. Također od nadležnih, KD VIK Rijeka zaprimljene su i povratne informacije po 
upitu vremenskog perioda realizacije nove vodno-kanalizacijske infrastrukture u južnom traku Dražičke 
ulice te informacije na temu kućanstava (kućni brojevi i ulice-odvojci ulica) koje još uvijek nemaju 
kanalizacijsku infrastrukturu. U sklopu EU projekta “Poboljšanje vodno-komunalne infrastukture na 
području anglomeracije Rijeka”, komponente A, podsustava A.2. Transportnni kolektori: područje 
“Zamet” (kolektor “Z1”),  područje “Kantrida” (kolektor “K1”), crpna stanica “CS Dražička” i crpna 
stanica “CS Kantrida” u Dražičkoj ulici preostalo je za odraditi manji dio sanitarnog kolektora TZ1, te 
crpnu stanicu Dražička. Od izvođača radova zatražen je plan realizacije preostalih radova u Dražičkoj 
ulici. Po primitku Izvođačeva plana isti će biti dostavljen i MO Grbci. Kroz EU projekt “Poboljšanje 
vodno-komunalne infrastrukture na području anglomeracije Rijeka” nisu planirani drugi radovi u 
predmetnoj ulici. Zaprimljene su i informacije na temu popisa ulica i kućnih brojeva na području MO 
Grbci koji nemaju izgrađenu kanalizacijsku infrastrukturu. Riječ je o ukupno 60 nedostajućih 
kanalizacijskih priključaka, od čega se kroz EU projekt “Poboljšanje vodno-komunalne infrastrukture 
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na području anglomeracije Rijeka” planira izgraditi njih 29. U sklopu teme gđa. Matak Radoš predložila 
je da se KD VIK Rijeka zamoli informacija po upitu daljnjeg plana preostalih kućanstava i njihovog 
spoja na kanalizaciju, i to sredstvima iz europskih fondova u sklopu poziva “Financiranje provedbe 
investicijskih projekata koji se odnose na manje dijelove sustava javne vodoopskrbe i javne odvodnje 
otpadnih voda” u okviru Nacionalnog plana oporavka i otpornosti 2021.-2026. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije i složili se s prijedlogom. 
Predmetni upit dostavit će se KD VIK Rijeka te zatražiti dodatne informacije. 
 
6.5. Gđa. Matak Radoš i tajnik MO informirali su vijećnike kako su nadležnima, TD Rijeka plus 
prijavljena oštećenja asfalta kolnika (rupe u cesti) u dijelu Ulice Josipa Mohorića u blizini k.br. 43 i 49. 
te kako je zatražena zamjena u potpunosti izblijedjelog prometnog znaka zabrane prometa u jednom 
smjeru u neposrednoj blizini spoja ulica Josipa Mohorića i Vrhovo. Također, zbog većih količina pijeska 
na cesti od nadležnih je zatraženo interventno strojno čišćenje kolnika ceste Ulice Josipa Mohorića od 
k.br. 41 do k.br. 88. TD Energo prijavljen je uočeni kvar javne rasvjete 2 rasvjetna tijela u Dražičkoj 
ulici između k.br. 2 i 2A. Po prijavi građanima od nadležnih je zatražena sanacija lokaliteta radi pojave 
komunalnog nereda u Ulici Sušačko kastavskog odreda preko puta k.br. 18 i vraćanje spremnika za 
komunalni otpad na njihovu poziciju budući su radi nesavjesnog postupanja građana i velike količine 
nepropisno odloženog krupnog otpada bili dislocirani. Zatraženo po zaprimljenoj primjedbi građana 
realizirano je u kratkom roku. Jednak upit za sanacijom lokaliteta radi pojave komunalnog nereda 
prijavljen je te brzo realiziran u Ulici Košićevac, iznad k.br. 3 i 3A. Tajnik MO informirao je vijećnike 
kako su po uočavanju na terenu nadležnom Upravnom odjelu za komunalni sustav i promet 
dostavljene informacije o 2 začepljena slivnika za oborinske vode u Ulici Marije Grbac, i to u blizini 
spoja s Ulicom Borik te Crikveničkom ulicom te je zatraženo službeno postupanje. Također, usko 
vezano na ovu temu zatražen je i izvid na terenu te čišćenje slivnika (šahti) koje se nalaze u Dražičkoj 
ulici kod k.br. 11 – neposredno uz spoj ulica Marije Grbac i Dražičke.  
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
AD 7  
 
7.1. U Financijskom planu VMO Grbci za 2023. godinu izvršena je manja preraspodjela financijskih 
sredstava radi kupnje umjetnog cvjetnog aranžmana i svijeće povodom obilježavanja blagdana Svi 
sveti. Preraspodjelom se 10,00 eura prebacilo s pozicije PR06259 – reprezentacija na poziciju 
PR06260 – ostali nespomenuti rashodi poslovanja te pridodalo postojećim financijskim sredstvima, a 
u okviru Reprezentacije Vijeća. Uoči obilježavanja blagdana Svi sveti na spomeniku palim braniteljima 
Domovinskog rata s područja Grbaca na raskrižju ulica Marije Grbac i Dražičke Vijeće je položilo 
cvijeće te je zapaljena svijeća u ime MO. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
7.2. Gđa. Matak Radoš vijećnike je upoznala s informacijom kako će se u prosincu o.g. biti punih 30 
godina od datuma osnivanja MO Grbci (Poglavarstvo Grada Rijeke na sjednici održanoj 21. prosinca 
1993. godine donijelo je Zaključak o osnutku Mjesnog odbora Grbci). Gđa. Matak Radoš predložila je 
da se povodom 30 godina MO Grbci održi svečana sjednica te ukoliko bude moguće u velikoj dvorani 
MO Grbci pripremi i mali domjenak uz izložbu starih fotografija Grbaca.  
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije i složili se s prijedlogom. 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 21:00 sat.                                      Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 
 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                    Goran Miličić  
       Predsjednica VMO Grbci  
         Katarina Matak Radoš 

 


